
Μείωση συμμετοχής στα φάρμακα

Τη μείωση της συμμετοχής των πολιτών στα φάρμακα με βάση οικονομικά κριτήρια
προανήγγειλε ο υπουργός Υγείας, Παναγιώτης Κουρουμπλής μιλώντας την Κυριακή στο
Mega, διευκρινίζοντας ότι εξετάζονται οι τεχνικές λεπτομέρειες για την εύρεση του τρόπου
μείωσης με δίκαιο τρόπο.  «Θα μειώσουμε με βάση τα οικονομικά κριτήρια, εξετάζουμε
ακριβώς αυτή την περίπτωση τη συμμετοχή του κόσμου στο φάρμακο. Να πληρώνω εγώ το
ίδιο ποσοστό με έναν άνθρωπο που είναι άνεργος; Εξετάζουμε ακριβώς τις τεχνικές
λεπτομέρειες για να δούμε με ποιον τρόπο θα μειώσουμε τη συμμετοχή των αδυνάτων διότι
δεν είναι δίκαιο σύστημα να πληρώνουν όλοι 25% σε συγκεκριμένα φάρμακα όταν δεν έχουν
την ίδια οικονομική κατάσταση», είπε σημειώνοντας ότι σε 2-3 μήνες θα έχει ολοκληρωθεί η
διαδικασία.
Ο υπουργός τόνισε πως τα τελευταία 5 χρόνια η συμμετοχή του κόσμου από το 12%
έφθασε στο 34% και πως οι πολίτες πλήρωσαν 300 εκατομμύρια.
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